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Hoi,

Verzoek van de minister, 2 gena’s:

1) Verklaring geven van de % contactinventarisatie uit het weekoverzicht RIVM (vorige week was w32 nog 70 en nu 82. Wat

hebben ze dan gedaan? Is dat alleen registratie, hebben ze die ingehaald?) En wat is dan de relatie met het verhaal dat

aantallen contacten toenemen? Dat zie je niet terug in het overzicht. Registreren ze die niet? Gemiddelde is 3,9 (?). maar is

landelijk, regionaal grote verschillen. Is dat ihkv uitvoering risico gestuurd bco? Moeten daar verhaal van maken. [IEEE
had vorige week een qrna gemaakt, endhad ook iets getypt. Even naar kijken of dat samen weer goed is.

2) Hoe kan de minister zo zeker zijn dat de GGD-en het opschalingsplan ook volgens afspraak uitvoeren? Het is

verantwoordelijkheid van de minister goede opdrachten aan de uitvoering te geven. RIVM stelt de richtlijn vast, die geeft

inhoudelijke sturing aan uitvoering. Minister heeft geen zicht op de interne communicatie over het opschalingsplan. Dat is

een heel erg intern werkproces waar ministerie geen aandeel in heeft.

En ik heb zelf nog gena’s bedacht, die we helaas niet meer uit kunnen zetten. Beetje te kort dag daarvoor, wat denk jij?
- Hoe staat het er nu voor in amsterdam en rotterdam? Vorige week beloofd: hulp van regio’s die het minder druk hebben,

capaciteit landelijke dienst gaat helpen, defensie ingezet.
- Hoe staat het met versnellen van werven en opleiden van medewerkers landelijke schil? Wordt ook naar alternatieven

gekeken? (Zie ook mail over KPN, en pensioneerden, labmedewerkers, werklozen =uit ook debat 12-08)
-  Wordt gekeken naar functie-/opleidingsvereisten? Ja, functiedifferentiatie nu toegepast. =cda/vd Berg debat 12-08

- Hoe staat het met herijking opschalingsplan?

En nog even regelen dat ween ghor-collega op standby zetten.

Morgenvroeg even afstemmen wie-doet-wat.
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